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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona č. 128/2000 
Sb.,o obcích v platném znění. 
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Příspěvek do 1. zasedání Zastupitelstva m ěsta Ku řimi konané dne 20.01.2015  
 
Zrušení realizace investi ční akce - MŠ Zborovská - nástavba 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 
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Důvodová zpráva:  
 

V dubnu r. 2014 byla podána žádost o dotaci z OPŽP na zateplení objektu MŠ Zborovská. Byl vydán 
Registrační list. K projektu zateplení byl doplněn projekt sanace spodní stavby (na realizaci sanace se 
dotace nevztahuje - neuznatelný náklad). 
V průběhu lhůty, kdy na Státní fond životního prostředí (SFŽP), bylo nutné doložit doklady z 
výběrového řízení a uzavřenou SoD s vítězným uchazečem bylo zastupitelstvem přijato usnesení (viz 
níže), kterým se zásadním způsobem změnil charakter a rozsah zakázky, čímž byla naděje na dotaci 
na zateplení ze SFŽP zmařena. Pravdou ovšem je, že již tou dobou byla závislá na udělení výjimky, tj. 
na prodloužení výše uvedené lhůty, protože zadávací řízení tou dobou ještě nebylo ani zahájeno. 
Zastupitelstvem bylo tedy dne 30. 9. 2014 přijato usnesení č. 1156/2014 ve znění: „Zastupitelstvo 
města souhlasí s realizací investiční akce „Sanace spodní stavby MŠ Zborovská Kuřim, nástavba MŠ 
Zborovská Kuřim a zateplení MŠ Zborovská Kuřim" za celkovou cenu do 14 mil. Kč.“ (termín plnění: 
31. 12. 2015). 
Část schválené akce spočívající v sanaci spodní stavby MŠ Zborovská, na kterou nebyla a není 
vázána možnost získání dotace, je nyní zařazena do plánu investičních akcí pro rok 2015, realizace 
zateplení objektu MŠ Zborovská byla zařazena do výhledu pro rok 2016 s tím, že se letos opět 
pokusíme získat na tuto akci dotaci (výzva se očekává ve druhé polovině roku) a akci ještě letos 
připravíme. 
 Usnesení ZM č. 1156/2014 navrhuji zrušit vzhledem k tomu, že za prioritní nyní považujeme zajištění 
výukové kapacity v ZŠ a demografický vývoj tuto prioritu potvrzuje. Postupně se očekává pokles počtu 
dětí ve věku pro MŠ. Opětovný nárůst lze očekávat až později, a to v souvislosti s novou výstavbou. 
Pak bude ale vhodnější počítat s výstavbou nové MŠ přímo v rozvojovém území. 
V současné době není dle sdělení OI MěÚ vypsána žádná výzva, která by umožnila čerpat dotační 
prostředky na snížení energetické náročnosti. Tyto programy jsou v současné době v přípravě. První 
výzvy nového dotačního období na zateplení veřejných budov jsou očekávány v období 10-12/2015. 
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Návrh na usnesení: 
 

ZM  r u š í   usnesení č. 1156/2014 ve věci realizace investiční akce „Sanace spodní stavby MŠ 
Zborovská Kuřim, nástavba MŠ Zborovská Kuřim a zateplení MŠ Zborovská Kuřim". 
 
Termín plnění: 20. 01. 2015 (OI) 
  

 
 


